
 
 
 

OBEC SMOLINSKÉ,  
OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO OBCE SMOLINSKÉ 

 
 
 

ZÁPISNICA č. 9/2024 
 
Napísaná zo 9.riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva Obce Smolinské, ktoré sa 
konalo08.10.2024 o 19:00 hodine v zasadačke Obecného úradu obce Smolinské. 
 
Zasadnutie viedol: Ján Čelústka (zástupca starostu obce Smolinské) 
 
Prítomní boli poslanci:MVDr. Ivan Miča, Mgr. MarianBarta, Bc. Dominika Balgová,  Monika 
Kotvanová, Marek Ovečka, Dušan Pochyba 
 
Mgr. Pavol Mihál, hlavný kontrolór obce 
 
Zamestnanci OcÚ:Jaroslava Okasová,Jana Rezbáriková 
 
Ospravedlnení:starosta obce Vladimír Smolinský, Mgr. Viera Pribylová 
 
Hostia:0 
 
Prezenčná listina(príloha č. 1/5) 
 
Z OZ  bol vyhotovený kamerový záznam. 
 
 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia   
2. Návrh programu  
3. Určenie overovateľov zápisnice 
4. Určenie zapisovateľa zápisnice 
5. Správa o plnení uznesení. 
6. Správa finančnej komisie z kontroly. 
7. Schválenie úpravy rozpočtu obce. 
8. Schválenie vypracovania projektovej dokumentácie Pódium pri obecnom úrade. 
9. Dofinancovanie rozpočtu ZŠ s MŠ Smolinské v originálnych kompetenciách. 
10. Rôzne 
11. Diskusia 
12. Záver 



K bodu č. 1 
Otvorenie zasadnutia 

 
Zástupca starostu Ján Čelústka privítal všetkých prítomných a zahájil riadne zasadnutie 
obecného zastupiteľstva obce Smolinské. (príloha č. 2/5 ) 
 

 
K bodu č. 2 

Návrh programu 
 

Zástupca starostu Ján Čelústka prečítal všetkým prítomným návrh programu riadneho 
zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
 
Zástupca starostu Ján Čelústka dal o návrhu programu hlasovať. 
 

Uznesenie č. 9/1/2024 
 

Obecné zastupiteľstvo schválilo program obecného zastupiteľstva tak ako bol zverejnený. 
 
Hlasovanie:  

- za:Ján Čelústka, MVDr. Ivan Miča, Mgr. MarianBarta, Bc. Dominika Balgová, 
Monika Kotvanová, Marek Ovečka,Dušan Pochyba(7/7poslancov) 

- proti: (0/7poslancov) 
- zdržal sa:(0/7poslancov) 

 

K bodu č. 3 
Určenie overovateľov zápisnice 

 
Zástupca starostu Ján Čelústka navrhol za overovateľov zápisnice Bc. 
DominikuBalgovúa Mgr. Mariana Bartu a dal o návrhu hlasovať. 
 

Uznesenie č. 9/2/2024 
 

Obecnézastupiteľstvoschválilo za overovateľov zápisnice Bc. Dominiku Balgovúa Mgr. 
Mariana Bartu. 
 
Hlasovanie:  

- za: Ján Čelústka, MVDr. Ivan Miča, Mgr. MarianBarta, Bc. Dominika Balgová, 
Monika Kotvanová, Marek Ovečka, Dušan Pochyba(7/7 poslancov) 

- proti: (0/7 poslancov) 
- zdržal sa:(0/7 poslancov) 

 

K bodu č. 4 
Určenie zapisovateľa zápisnice 

Zástupca starostu Ján Čelústkapodal návrh na zapisovateľku zápisnice p. Janu Rezbárikovú 
a dal o návrhu hlasovať. 
 
 



Uznesenie č. 9/3/2024 
 
Obecné zastupiteľstvo schválilo za zapisovateľku p. Janu Rezbárikovú. 
 
Hlasovanie:  

- za: Ján Čelústka, MVDr. Ivan Miča, Mgr. MarianBarta, Bc. Dominika Balgová, 
Monika Kotvanová, Marek Ovečka, Dušan Pochyba(7/7 poslancov) 

- proti: (0/7 poslancov) 
- zdržal sa:(0/7 poslancov) 

 

K bodu č.5 
Správa o plnení uznesení 

 
Zástupca obce Ján Čelústkapredniesol poslancom obecného zastupiteľstva správu o plnení 
uznesení. Kontrolou uznesení prijatých na zasadnutí OZ zo dňa 10.09.2024 bolo zistené: 
 

- Uznesenie 1/10/2023–Roman Rafael pozemky    rieši sa  
- Uznesenie 10/9/2023 –Pozemok Rozhľadňa    rieši sa 
- Uznesenie 5/4/2024–sponzorský dar Skalica    rieši sa 
- Uznesenie  6/6/2024– dotácia na podporu rodiny- det. ihrisko  rieši sa 
- Uznesenie  6/7/2024–firma FÉRnet pozemok- rozhľadňa   rieši sa 
- Uznesenie  7/5/2024–majetkovopráv. vyspor. pozemkov Masár  rieši sa 
- Uznesenie  7/8/2024 – reklamácia prác oddychová zóna   rieši sa 
- Uznesenie  7/9/2024 – DFS Nádej Kuklov – Smolinské   splnené 
- Uznesenie  7/10/2024 – multifunkč. poplatky    rieši sa 
- Uznesenie  7/11/2024– zmena OZ      splnené 
- Uznesenie  7/12/2024 – kontrola firmyDuvystav    rieši sa 

Obecné zastupiteľstvo v Smolinskom berie  na vedomie správu o plnení uznesení. 
 
Hlasovanie:  

- berie na vedomie: Ján Čelústka, MVDr. Ivan Miča, Mgr. MarianBarta, Bc. Dominika 
Balgová, Monika Kotvanová, Marek Ovečka, Dušan Pochyba(7/7 poslancov) 

- neberie na vedomie: (0/7 poslancov) 
 

 
K bodu č. 6 

Informácia o správe finančnej komisie Obce Smolinské 
 

Predseda finančnej komisie MVDr. Ivan Miča oboznámil s čiastočnou správou finančnej 
komisie, ktorá sa konala dňa 24.09.2024a 26.09.2024 na OcÚ Smolinské, v ktorej navrhol 
opatrenia na úsporu obecných financií a vyzval zároveň aj ostatných poslancov, aby sa 
vyjadrili k možnostiam úspory obecných financií.Celková správa bude kompletná na 
nasledujúcom obecnom zastupiteľstve. 
 
Obecné zastupiteľstvo v Smolinskom berie na vedomie čiastočnú správu finančnej komisie 
a jej navrhnuté opatrenia. 
 
 



Hlasovanie:  
- berie na vedomie: Ján Čelústka, MVDr. Ivan Miča, Mgr. MarianBarta, Bc. Dominika 

Balgová, Monika Kotvanová, Marek Ovečka, Dušan Pochyba(7/7 poslancov) 
- neberie na vedomie: (0/7 poslancov) 
 

 
K bodu č.7 

Schválenie úpravy rozpočtu. 
 

Pani Jaroslava Okasová oboznámila obecné zastupiteľstvo s návrhom úpravy rozpočtu. Obce 
Smolinské (príloha č. 3/5). 

 
Bežné príjmy obce                  670 239,62             Bežné výdavky obce                358 886,90 
Kapitálové prímy obce              32 875,00             Kapitálové výdavky obce        189 024,72 
Príjmové fin. operácie obce    193 522,80             Výdavkové fin. operácie obce    25 150,00 
Vlastné príjmy RO                    51 387,00             Bežné výdavky RO                  374 962,80 
Kapitálové príjmy RO                        0,00             Kapitálové výdavky RO                      0,00 
Príjmové fin. oper RO                        0,00             Výdavkové fin. operácie RO               0,00 
Príjmy spolu:                      948 024,42             Výdavky spolu:                     948 024,42 
 
 
Zmena v rozpočte sa týkala najmä dofinancovania ZŠ s MŠ Smolinské. Nakoľko aktuálne 
prebieha kontrola v ZŠ s MŠ Smolinské hlavným kontrolórom obce a zároveň aj poslanci 
obecného zastupiteľstva plánujú vykonať kontrolu dočasne zriadenou komisiou, navrhli 
poslanci do jej ukončenia, navýšiť rozpočet, resp. dofinancovať ZŠ s MŠ Smolinské 
nasledovne: 

- sumou 10 781 EUR podľa podkladu predloženého Mgr. Vierou Pribylovou – 
riaditeľkou školy, 

- sumou potrebnou na pokrytie mzdových nákladov všetkých zamestnancov.  
 
Zástupca starostu Ján Čelústka dal o návrhu hlasovať. 
 

Uznesenie č. 9/4/2024 
 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní predloženého materiálu schváliloúpravu rozpočtu Obce 
Smolinské. Nakoľko aktuálne prebieha kontrola v ZŠ s MŠ Smolinské hlavným kontrolórom 
obce a zároveň aj poslanci obecného zastupiteľstva plánujú vykonať kontrolu dočasne 
zriadenou komisiou, schválili poslanci do jej ukončenia, navýšiť rozpočet, resp. dofinancovať 
ZŠ s MŠ Smolinské nasledovne: 

- sumou 10 781 EUR podľa podkladu predloženého Mgr. Vierou Pribylovou – 
riaditeľkou školy, 

- sumou potrebnou na pokrytie mzdových nákladov všetkých zamestnancov.  
- pričom  ak nebude vykonaná kontrola dočasnej komisie, ktorá je  spojená s kontrolou 

hospodárenia a nakladania hnuteľného a nehnuteľného majetku obce v správe 
Základnej a materskej školy Smolinské ako aj hospodárenie s finančnými 
prostriedkami, nebude obecné zastupiteľstvo  dofinancovať ZŠ s MŠ Smolinské. 

 
 
 
 



Rozpočet obce tak bude kumulatívnych hodnotách vyzerať nasledovne: 
 

Bežné príjmy obce                  670 239,62             Bežné výdavky obce                358 886,90 
Kapitálové prímy obce              32 875,00             Kapitálové výdavky obce        189 024,72 
Príjmové fin. operácie obce    193 522,80             Výdavkové fin. operácie obce    25 150,00 
Vlastné príjmy RO                    51 387,00             Bežné výdavky RO                  374 962,80 
Kapitálové príjmy RO                        0,00             Kapitálové výdavky RO                      0,00 
Príjmové fin. oper RO                        0,00             Výdavkové fin. operácie RO               0,00 
Príjmy spolu:                      948 024,42             Výdavky spolu:                     948 024,42 
 
Hlasovanie:  

- za: Ján Čelústka, MVDr. Ivan Miča, Mgr. MarianBarta, Bc. Dominika Balgová, 
Monika Kotvanová, Marek Ovečka, Dušan Pochyba(7/7 poslancov) 

- proti: (0/7 poslancov) 
- zdržal sa:(0/7 poslancov) 

 
 

K bodu č. 8 
Schválenie projektovej dokumentácie Pódium pri obecnom úrade. 

 
Zástupca obce Ján Čelústkapredniesol poslancom obecného zastupiteľstva návrh na 
vypracovanie projektovej dokumentácie pre Pódium pri obecnom úrade. Cenovú ponuku 
vypracoval Ing.PeterSlašťan.Náklady na vypracovanie projektu predstavujú 1000,00Eur. 
 
V rozprave poslanec MVDr. Ivan Mičapodal návrh, aby v dôsledku úspory obecných financií 
boli oslovení aj ďalší projektanti s cieľom následne vybrať čo najmenej finančne náročnú 
ponuku, pričom si robil prieskum a zistil, že projekt na pódium stojí cca 500 – 600 €.  
 
Poslanec Mgr. MarianBarta sa informoval, ako je možné, že na predchádzajúcom obecnom 
zastupiteľstve stál projekt na pódium podľa návrhu starostu obce 2500 € (tento projekt 
zastupiteľstvo neschválilo) a teraz ten istý len 1000 €. Nakoľko na zastupiteľstve nebol 
prítomný starosta obce, nikto na túto otázku neodpovedal.   
 
Zástupca starostu Ján Čelústka dal o návrhu hlasovať. 

 
Uznesenie č. 9/5/2024 

 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovanímateriálu neschválilo vypracovanie projektovej 
dokumentácie Pódium pri obecnom úrade na základe cenovej ponuky Ing. Petra Sľašťana. 
 
Hlasovanie:  

- za:(0/7 poslancov) 
- proti: Ján Čelústka, MVDr. Ivan Miča, Mgr. MarianBarta, Bc. Dominika Balgová, 

Monika Kotvanová, Marek Ovečka, Dušan Pochyba(7/7 poslancov) 
- zdržal sa:(0/7 poslancov) 

 
 
 
 
 



K bodu č. 9 
Dofinancovanie rozpočtu ZŠ s MŠ Smolinské v originálnych kompetenciách. 

 
p. Jaroslava Okasová oboznámila OZ so žiadosťou ZŠ s MŠ Smolinské o Dofinancovanie 
rozpočtu ZŠs MŠ Smolinské v originálnych kompetenciách. Žiadosť bola prijatá dňa 
24.09.2024 (príloha č. 4/5). 
V rozprave vystúpil MVDr. Ivan Miča,Marek Ovečkaa Mgr. MarianBarta, ktorý navrhli 
vykonať kontrolu v ZŠ s MŠ Smolinské dočasnou finančnou komisiou. 
 
Predmetná žiadosť bola prerokovaná v rámci bodu č. 7 Schválenie úpravy rozpočtu ako aj 
prijaté uznesenie k nej (uznesenie č. 9/4/2024). 
 
 

K bodu č. 10 
Rôzne 

a) Všeobecne záväzné nariadenie Obce Smolinské o výške príspevkov rodičov 
a zákonných zástupcov detí a žiakov v Materskej škole a školskom klube. 

 
p. Jaroslava Okasová predniesla obecnému zastupiteľstvu zmenuvýšky príspevkov rodičov 
a zákonných zástupcov detí a žiakov v Materskej škole a školskom klube. 
 
Navrhovaná výška: 

-  za pobyt dieťaťa v materskej škole -  mesačný príspevok zákonného zástupcu 
 načiastočnú úhradu výdavkov vo výške 25,00 Eur. 

- výška príspevku v školskom klube detí - mesačný príspevok na čiastočnú úhradu  
nákladov spojených s činnosťou školského klubu detí vo výške 15,00 Eur. 

 
Obecné zastupiteľstvo jednohlasne súhlasilo upraviť Všeobecne záväzné nariadenie Obce 
Smolinské o výške príspevkov rodičov a zákonných zástupcov detí a žiakov v Materskej  
škole a školskom klube. 
 
 

b) Zrušenie Uznesenia 6/7/2024 návrh dofinancovania kúpy pozemku p. č. 
,,C“1675/4, firmou FÉRnet Pri Bitúnku 1517 Šaštín-Stráže, s tým , že na 
pozemku bude zriadené vecné bremeno v prospech firmy FÉRnet, Pri Bitúnku 
1517 Šaštín-Stráže a firma tam postaví svoj vysielač. 

 

Zástupca starostu Ján Čelústka dal o návrhu hlasovať. 
 

Uznesenie č. 9/6/2024 
 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní materiálu schválilo zrušenie Uznesenia č. 6/7/2024zo 
dňa 05.07.2024 v znení: 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní materiálu schválilonávrh dofinancovania kúpy 
pozemku p. č. ,,C“1675/4, firmou FÉRnet Pri Bitúnku 1517 Šaštín-Stráže, s tým , že na 



pozemku bude zriadené vecné bremeno v prospech firmy FÉRnet, Pri Bitúnku 1517 Šaštín-
Stráže a firma tam postaví svoj vysielač.  

 

Hlasovanie:  
- za: Ján Čelústka, MVDr. Ivan Miča, Mgr. MarianBarta, Bc. Dominika Balgová, 

Monika Kotvanová, Marek Ovečka, Dušan Pochyba(7/7 poslancov) 
- proti: (0/7 poslancov) 
- zdržal sa:(0/7 poslancov) 

 
 

c) Schválenie uzavretia zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena 
s obchodnou spoločnosťou FÉRnet SK s.r.o., Pri bitúnku 1517/28908 41  Šaštín-
Stráže.  
 

Obecné zastupiteľstvo v Smolinskom  
A) mení uznesenie č. 6/7/2024 zo dňa 05.07.2024 a nemení sa uznesenie č. 10/9/2023 

zo dňa 03.10.2023 tak, že schvaľuje odkúpenie nehnuteľnosti,nachádzajúcej sa v 
katastrálnom území Stráže nad Myjavou, obec Šaštín - Stráže, okres Senica – 
novovytvoreného pozemku registra „C“ – parc. č. 1675/4, druh pozemku: orná pôda, 
výmera 3001 m2, ktorý vznikol geometrickým plánom č. 83/2023 zo dňa 24.08.2023 
vyhotoveným MarioAntálek, geodetické práce, Brodské, IČO: 34 787 291, úradne 
overeným dňa 04.09.2023 pod č. G1-632/2023, úradne overil Ing. Drahoslava 
Komárková, Okresný úrad Senica, katastrálny odbor z pôvodného pozemku registra 
„E“ – parc. č. 1899/7, druh pozemku: orná pôda, výmera 18681 m2, zapísaného na 
liste vlastníctva č. 3027 od vlastníka Ferdinand Čulen, Martina Kollára 98/159, 908 43 
Čáry za kúpnu cenu vo výške 4.800,- EUR 

 
B) schvaľuje uzavretie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena 

s obchodnou spoločnosťou FÉRnet SK s.r.o., Pri bitúnku 1517/28908 41  Šaštín-
Stráže, IČO: 51 880 334, na základe ktorej bude na časti novovytvoreného pozemku 
parc. č. 1675/4 o výmere maximálne 10 m2 vybudovaný prvok fyzickej infraštruktúry 
verejnej elektronickej komunikačnej siete – stožiar na umiestnenie telekomunikačných 
zariadení a zdroja elektrickej energie a po zameraní geometrickým plánom bude 
zmluvou o zriadení vecného bremena zriadené práva stavby na zaťaženom pozemku 
v prospech spoločnosti FÉRnet SK s.r.o. a každého ďalšieho vlastníka stavby stožiara 
ako vecné bremeno s účinkami „in rem“, súčasťou ktorého bude aj právo 
oprávneného, jeho zamestnancov ako aj tretích osôb, ktoré sú poverenými osobami, 
spolupracujúcimi osobami alebo zmluvnými partnermi oprávneného a všetkých 
ďalších vlastníkov stožiara vstupovať v nevyhnutnom rozsahu na zaťažený pozemok 
pri realizácii stavby stožiara, pri umiestňovaní telekomunikačných zariadení a zdroja 
elektrickej energie, pri ich prevádzke, kontrole, údržbe, opravách, úpravách, 
rekonštrukcii, modernizácii alebo odstránení stavby stožiara a zariadení verejnej 
elektronickej komunikačnej siete a zdroja elektrickej energie a povinnosť obce strpieť 
takéto užívanie zaťaženého pozemku oprávneným. Vecné bremeno bude zriadené za 
odplatu vo výške 1.800,- EUR, pričom odplata bude splatná do 7 dní odo dňa 
uzavretia zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena. 
 

Zástupca starostu Ján Čelústka dal o návrhu hlasovať. 
 



Uznesenie č. 9/7/2024 
 
Obecné zastupiteľstvo v Smolinskom  

A) mení uznesenie č. 6/7/2024 zo dňa 05.07.2024 a nemení sa uznesenie č. 10/9/2023 
zo dňa 03.10.2023tak, že neschvaľuje odkúpenie nehnuteľnosti, nachádzajúcej sa v 
katastrálnom území Stráže nad Myjavou, obec Šaštín - Stráže, okres Senica – 
novovytvoreného pozemku registra „C“ – parc. č. 1675/4, druh pozemku: orná pôda, 
výmera 3001 m2, ktorý vznikol geometrickým plánom č. 83/2023 zo dňa 24.08.2023 
vyhotoveným MarioAntálek, geodetické práce, Brodské, IČO: 34 787 291, úradne 
overeným dňa 04.09.2023 pod č. G1-632/2023, úradne overil Ing. Drahoslava 
Komárková, Okresný úrad Senica, katastrálny odbor z pôvodného pozemku registra 
„E“ – parc. č. 1899/7, druh pozemku: orná pôda, výmera 18681 m2, zapísaného na 
liste vlastníctva č. 3027 od vlastníka Ferdinand Čulen, Martina Kollára 98/159, 908 43 
Čáry za kúpnu cenu vo výške 4.800,- EUR 

 
B) neschvaľuje uzavretie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena 

s obchodnou spoločnosťou FÉRnet SK s.r.o., Pri bitúnku 1517/28908 41  Šaštín-
Stráže, IČO: 51 880 334, na základe ktorej bude na časti novovytvoreného pozemku 
parc. č. 1675/4 o výmere maximálne 10 m2 vybudovaný prvok fyzickej infraštruktúry 
verejnej elektronickej komunikačnej siete – stožiar na umiestnenie telekomunikačných 
zariadení a zdroja elektrickej energie a po zameraní geometrickým plánom bude 
zmluvou o zriadení vecného bremena zriadené práva stavby na zaťaženom pozemku 
v prospech spoločnosti FÉRnet SK s.r.o. a každého ďalšieho vlastníka stavby stožiara 
ako vecné bremeno s účinkami „in rem“, súčasťou ktorého bude aj právo 
oprávneného, jeho zamestnancov ako aj tretích osôb, ktoré sú poverenými osobami, 
spolupracujúcimi osobami alebo zmluvnými partnermi oprávneného a všetkých 
ďalších vlastníkov stožiara vstupovať v nevyhnutnom rozsahu na zaťažený pozemok 
pri realizácii stavby stožiara, pri umiestňovaní telekomunikačných zariadení a zdroja 
elektrickej energie, pri ich prevádzke, kontrole, údržbe, opravách, úpravách, 
rekonštrukcii, modernizácii alebo odstránení stavby stožiara a zariadení verejnej 
elektronickej komunikačnej siete a zdroja elektrickej energie a povinnosť obce strpieť 
takéto užívanie zaťaženého pozemku oprávneným. Vecné bremeno bude zriadené za 
odplatu vo výške 1.800,- EUR, pričom odplata bude splatná do 7 dní odo dňa 
uzavretia zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena. 
 

Hlasovanie:  
- za:(0/7 poslancov) 
- proti: Ján Čelústka, MVDr. Ivan Miča, Mgr. MarianBarta, Bc. Dominika Balgová, 

Monika Kotvanová, Marek Ovečka, Dušan Pochyba(7/7 poslancov) 
- zdržal sa:(0/7 poslancov) 

 
 

d) Schválenie nákupu LED svietidiel 

Zástupca starostu Ján Čelústka oboznámil OZ s cenovou ponukou na dokúpenie chýbajúcich 
LED svietidiel v počte 16 ks, firmou ARETAX – LED s .r .o.Náklady na obstaranie LED 
svietidiel predstavujú 185Eur/ bez DPH/ 1 svietidlo.E-mail zo dňa 3.10.2024(príloha č. 5/5). 
 
Mgr. MarianBartanavrhol zvýšiť počet obstarávaných  svietidiel na 25ks. Ďalej navrhol overiť 
možnosti financovania nákup LED svietidiel formou úverov z Environmentálneho fondu. 



LED svietidlá by boli použité v rámci výmeny a doplnenia počtu svietidiel na IBV II Za 
školou a na ďalších chýbajúcich miestach v obci. 
 
Zástupca starostu Ján Čelústka dal o návrhu hlasovať. 
 

Uznesenie č. 9/8/2024 
 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní materiálu schválilo nákup 25ks LED svietidiel.Túto 
skutočnosť poslanci podmienili poverením p. starostu Vladimíra Smolinského overiť do 
konania sa nasledujúceho zastupiteľstva, možnosť obstarať svietidlá formou úveru 
z Environmentálneho fondu. Zároveň poslanci poverujú p. starostu, overiť, či je spoločnosť 
ARETAX – LED s.r.o. schopná dodať za jednotkovú cenu 185 EUR/ bez DPH/ 1 svietidlo vo 
zvýšenom počte. 
 
Hlasovanie:  

- za: Ján Čelústka, MVDr. Ivan Miča, Mgr. MarianBarta, Bc. Dominika Balgová, 
Monika Kotvanová, Marek Ovečka, Dušan Pochyba(7/7 poslancov) 

- proti: (0/7 poslancov) 
- zdržal sa:(0/7 poslancov) 

 
 

e) Parkovanie na zrekonštruovanej cestnej komunikácií IBV Drahy. 
 

Poslanec Ján Čelústka upozornil OZna problémy s parkovaním motorových vozidiel na 
zrekonštruovanej  ceste IBV Drahy občanmi žijúcimi na tejto IBV. Upozornil nato, že 
obyvatelia ulice by mali parkovať vo dvoroch alebo vjazdoch.  
 
Poslankyňa Bc. Dominika Balgová navrhla, aby boli občania, ktorých sa to týka písomne 
upovedomení, že v zmysle Zákona č. 8/2009 Z. z. o cestnej premávke a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov §23odst. 1 , ak cestná komunikácia slúži ako parkovisko stráca sa 
opodstatnenosť, pre ktorú bola cesta vybudovaná a aj jej funkčnosť. Zároveň navrhla, aby boli 
občania v zmysle to tohto zákona požiadaní o neodkladné preparkovanie svojich automobilov 
do dvorov, resp. vjazdov prislúchajúcich k ich domu.  

 
O tomto bode sa nehlasovalo. 
 

f) Spomaľovacie prahy pri ZŠ s MŠ Smolinské 
 
Poslanec Marek Ovečka na predchádzajúcom zastupiteľstve navrhol umiestniť spomaľovacie 
prahy pred školou,  pričom starosta Vladimír Smolinský poveril  poslanca  Mgr. 
MarianaBartupreveriť možnosti namontovania spomaľovacích prahov na ODI Senica. Mgr. 
MarianBarta informoval poslancov, že ODI Senica odporúča dať pred školu dopravnú značku 
školská zóna, ktorá prináša určité obmedzenia, ako napr. obmedzenie rýchlosti, parkovanie na 
miestach na to určených a iné.   
 
Taktiež poslanec Mgr. MarianBarta  týmto navrhol rozšíriť parkovisko v areáli ZŠ s MŠ 
Smolinské. 

 
Zástupca starostu Ján Čelústka dal o návrhu hlasovať. 
 



Uznesenie č. 9/9/2024 
 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní materiálu schválilo návrh napísať žiadosť na Dopravný 
inšpektorát v Senici, ktorej predmetom bude posúdiť a osadiťumiestnenie dopravnej značky 
školská zóna a spomaľovacích prahov pri ZŠ s MŠ Smolinské. Taktiež rozšíriť parkovisko v 
areáli ZŠ a MŠ Smolinské. 

 
Hlasovanie:  

- za:MVDr. Ivan Miča, Mgr. MarianBarta, Marek Ovečka, Bc. Dominika Balgová, 
Monika Kotvanová, Dušan Pochyba(6/7 poslancov) 

- proti: (0/7 poslancov) 
zdržal sa: Ján Čelústka (1/7 poslancov) 

 
 

g) Zákaz prejazdu motorových vozidiel nad 7,5t. 
 
Poslanec Mgr. MarianBarta a Bc. Dominika Balgová na predchádzajúcom zastupiteľstve 
navrhli umiestniť dopravnú značkuZákaz vjazdu vozidiel, ktorých okamžitá hmotnosť 
presahuje 7,5 t. s dodatkovou tabuľkou okrem obyvateľov rodinných domov 375 - 402na 
miestnu komunikáciu vedúcu k Poľnohospodárskemu družstvu Smolinské, tzv.Žabáreň.  
 
Starosta Vladimír Smolinský poverilposlanca Mgr. MarianaBartu o preverenie. 
 
Poslanec Mgr. MarianBartainformoval poslancov o tom, že ODI Senica sa vyjadrilo, že ak 
bolo Poľnohospodárske družstvo viackrát napomínané v súvislosti s prejazdom 
poľnohospodárskej techniky cez túto ulicu a ohrozujú občanov ulice, tak na uvedenú ulicu 
dopravnú značku z ich hľadiska nie je problém umiestniť.  
 
Poslankyňa Bc. Dominika Balgová uviedla, že bola v priebehu leta upozorniťvedúcich 
zamestnancov na bezohľadnú jazdu vodičov.  
 
Poslanec Mgr. MarianBarta uviedol, že na ulici sa začína poškodovať asfalt a začínajú sa tu 
tvoriť vyjazdené koľaje a obec nemá a nebude mať dostatok financií na opravu cesty po 
ťažkých poľnohospodárskych strojoch.    
 
Zástupca starostu Ján Čelústka dal o návrhu hlasovať. 
 

Uznesenie č. 9/10/2024 
 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní schválilo návrh podania žiadosti na Dopravný 
inšpektorát so sídlom v Senicina umiestnenie dopravných značiek Zákaz vjazdu vozidiel, 
ktorých okamžitá hmotnosť presahuje 7,5 t s dodatkovou tabuľkou okrem obyvateľov 
rodinných domov375 - 402na miestnu komunikáciu vedúcu k poľnohospodárskemu družstvu 
Smolinské, tzv. Žabáreň. 
 
Hlasovanie:  

- za:MVDr. Ivan Miča, Mgr. MarianBarta, Marek Ovečka, Bc. Dominika Balgová, 
Monika Kotvanová, Dušan Pochyba(6/7 poslancov) 

- proti: (0/7 poslancov) 
zdržal sa: Ján Čelústka (1/7 poslancov) 



h) Zrušenie prijatého uznesenia č. 7/10/2024 o úprave poplatkov za používanie 
multifunkčného ihriska 

 
Poslanci Mgr. MarianBarta a Bc. Dominika Balgová navrhli prijaté uznesenie č. 7/10/2024 
zrušiť. 
 
Zástupca starostu Ján Čelústka dal o návrhu hlasovať. 
 

Uznesenie č. 9/11/2024 
 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní schválilo návrh poslancov Mgr. MarianBarta a 
Dominiky Balgovej, zrušiť prijaté uznesenie č. 7/10/2024 v znení: 
 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní návrhu schvaľuje zmenu poplatkov za používanie  
multifunkčného ihriska nasledovne: 

- deti do 15 rokov 0,50 Eur / hod. 
- deti do 18 rokov 1,00 Eur / hod. 
- nad 18  rokov  2,00 Eur / hod. 

 
Hlasovanie:  

- za:MVDr. Ivan Miča, Ján Čelústka, Monika Kotvanová, Bc.DominikaBalgová, Dušan 
Pochyba, Marek Ovečka, Mgr. MarianBarta (7/7 poslancov) 

- proti: (0/7 poslancov) 
- zdržal sa:(0/7 poslancov) 

 
 

i) Úprava poplatkov za používanie multifunkčného ihriska 
 
Poslanec Ivan Mičanavrhol OZ, vymeniť cylindrickú vložku na multifunkčnom ihrisku, 
pretože bolo vyrobených veľa kópií kľúčov. Zároveňsprávca ihriska nebol informovaný 
o používaní ihriska a obec prichádzala o príjem z nájmu. Pokles príjmov z nájmu bol značný 
oproti predchádzajúcemu obdobiu, preto navrhol aj zmenu výšky poplatkov za prenájom 
multifunkčného ihriska. 
 
Do 15 rokov                   zadarmo / 2 hodiny 
Od 15 rokov- 18 rokov  0,30Eur / 2hodiny/osoba 
Od 18 rokov                   0,50Eur / 2hodiny/osoba  
 
Zástupca starostu Ján Čelústka dal o návrhu hlasovať. 
 

Uznesenie č. 9/12/2024 
 

Obecné zastupiteľstvo neschválilo návrh výšky poplatkov za prenájom multifunkčného 
ihriska. 
Do 15 rokov                   zadarmo / 2 hodiny 
Od 15 rokov- 18 rokov  0,30Eur / 2hodiny/osoba 
Od 18 rokov                   0,50Eur / 2hodiny/osoba  
 
 



Hlasovanie:  
- za:MVDr. Ivan Miča(1/7 poslancov) 
- proti:Ján Čelústka, Monika Kotvanová, Bc.DominikaBalgová, Dušan Pochyba (4/7 

poslancov) 
- zdržal sa:Marek Ovečka, Mgr. MarianBarta(2/7 poslancov) 

 
 

j) Poslanci OZ sa vrátili k úprave poplatkov za používanie multifunkčného ihriska 
 
Poslankyňa Bc. Dominika Balgová vyjadrila názor nastaviť poplatky za prenájom nasledovne: 
Do 15 rokov                   2,00 Eur / 1 hodina 
Od 15 rokov - 18 rokov 3,00 Eur / 1 hodina 
 
Zástupca starostu Ján Čelústka dal o návrhoch hlasovať. 
 

Uznesenie č. 9/13/2024 
 
Obecné zastupiteľstvo schválilo návrh zmeny výšky poplatkov za prenájom multifunkčného 
ihriska: 
Do 15 rokov                   2,00 Eur / 1 hodina 
Od 15 rokov - 18 rokov 3,00 Eur / 1 hodina 
 
Hlasovanie:  

- za:MVDr. Ivan Miča, Ján Čelústka, Monika Kotvanová, Bc.DominikaBalgová, Dušan 
Pochyba, Marek Ovečka, Mgr. MarianBarta (7/7 poslancov) 

- proti: (0/7 poslancov) 
- zdržal sa:(0/7 poslancov) 

 
 

k) Zníženie platu starostovi obce. 
 
Poslanec MVDr. Ivan Miča podal návrh OZ na zníženie platu starostovi obce v zmysle 
Zákona č. 253/1994 Z. Národnej rady Slovenskej republiky o právnom postavení a platových 
pomeroch starostov obcí a primátorov miest §3 ods. 1. o 25 % na základný plat , ktorý je daný 
zákonom. 

 
Zástupca starostu Ján Čelústka dal o návrhu hlasovať. 
 

Uznesenie č. 9/14/2024 
 

Obecné zastupiteľstvo schválilo zníženie platu starostovi obcev zmysle Zákona č. 253/1994 
Z. Národnej rady Slovenskej republiky o právnom postavení a platových pomeroch starostov 
obcí a primátorov miest §3 ods. 1.na základnú tarifu o 25 % na základný plat , ktorý je daný 
zákonom. 
 
Hlasovanie:  

- za:MVDr. Ivan Miča, Mgr. MarianBarta, Marek Ovečka, Dušan Pochyba(4/7 
poslancov) 

- proti: (0/7 poslancov) 
- zdržal sa: Ján Čelústka, Bc. Dominika Balgová, Monika Kotvanová(3/7 poslancov) 



l) Zníženie výšky finančných prostriedkov, ktorými môže starosta obce disponovať 
bez schválenia obecným zastupiteľstvom  
 

Poslanec MVDr. Ivan Miča predniesol poslancom návrh na zníženie výšky finančných 
prostriedkov z 2 500 Eur na 500 Eur, ktorými môže starosta obce disponovať bez schválenia 
obecným zastupiteľstvom (kumulatívne v rámci jednej akcie). 
 
Zástupca starostu Ján Čelústka dal o návrhu hlasovať. 
 

Uznesenie č. 9/15/2024 
 

Obecné zastupiteľstvo schválilozníženie výšky finančných prostriedkov z 2 500 Eur na 500 
Eur, ktorými môže starosta obce disponovať bez schválenia obecným zastupiteľstvom 
(kumulatívne v rámci jednej akcie). 
 
Hlasovanie:  

- za:Ján Čelústka, MVDr. Ivan Miča, Mgr. MarianBarta,Bc. Dominika Balgová, Marek 
Ovečka, Dušan Pochyba(6/7 poslancov) 

- proti: (0/7 poslancov) 
- zdržal sa: Monika Kotvanová(1/7 poslancov) 

 
 

K bodu č.11 
Diskusia 

 
a) poslanec Ivan Miča oboznámil OZ s riešením zatopenej kotolne a príslušenstva 

kotolne v ZŠ s MŠ Smolinské. 
- kúpili sa 4 ohrievače 
- stále je vyhlásený II. Stupeň povodňovej aktivity havarijný stav 

 
b) poslanci sa informovali v akom stave sa aktuálne nachádza reklamácia oddychovej 

zóny IBV II Za školou. P. Rezbáriková informovala poslancov, že zhotoviteľ 
voľnočasovej zóny bol s touto reklamáciou oboznámený, avšak k aktuálnemu dátumu 
neposkytol žiadne vyjadrenie. Poslanci tak navrhli riešiť túto situáciu pred žalobnou 
výzvou a to ihneď po uplynutí 30 dní reklamačnej doby. 
 

c) )poslankyňa Bc. Dominika Balgová informovala OZ o cenovej ponuke firmy Octago 
vzťahujúcej sa na zhotovenie detského ihriska z dotácie získanej na podporu funkcie 
rodiny z UPSVaR. Poslanec MVDr. Ivan Miča oboznámil OZ s nestabilným podložím 
na pozemku, kde má byť detské ihrisko umiestnené. Zároveň zhodnotil, že spevnenie 
potrebnej plochy na umiestnenie detského ihriska bude finančne náročné a so 
spoluúčasťou na zriadenie ihriska, ako aj prístupovej cesty, je nevyhnutné zvážiť, či je 
vybudovanie detského ihrisko v aktuálnej situácii rozumným riešením. Dominika 
Balgová zároveň informovala poslancov o skutočnosti, že spoločnosť Octago 
potrebuje pred vypracovaním návrhu priestory vidieť, premerať. Dominika Balgová 
prisľúbila požiadať technika vykonávajúce tieto úkony o oficiálne vyjadrenie 
k dostatočnosti podložia.  



K bodu č.12 
Záver 

Zástupca starostu Ján Čelústka poďakoval všetkých prítomných za účasť a zasadnutie 
obecného zastupiteľstva Obce Smolinské ukončil. 
 
 
 
 
 
 
Bc. Dominika Balgová   Mgr. MarianBarta 

Overovateľ      Overovateľ 
 
 
 
 
 
 

 
Jana Rezbáriková Ján Čelústka 

 Zapisovateľka                         Zástupca starostu obce 


